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OR.RG. 0002.11.2014-2018 

PROTOKÓŁ  NR XI/2015 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 28 września 2015r. 

w godz. od 16:00 do 19:30 

 w sali Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15  radnych w sesji udział wzięło 15 radnych.  

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, Sekretarz Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Skarbnik 

Gminy Pani Agnieszka Scheffler, Radca Prawny Pan Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, 

pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy gminy.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak. 

 

Ad.2. Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. Następnie przedstawiła 

porządek obrad.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji tj. z dnia 10 sierpnia 2015r.  

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy.  

7. Opinia Rady Gminy Zaniemyśl dotycząca oddania do użytkowania pomieszczeń 

gastronomicznych i obiektów hotelowych znajdujących się na Wyspie Edwarda na rzecz osoby 

trzeciej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia gminnego programu osłonowego dla rodzin, w których urodziło się przy 

jednym porodzie troje lub więcej dzieci w ramach pomocy społecznej pn.: „Wieloraczki 

– pomagamy szczęściu x3 i więcej”; 

b) ustalenia sposobu sprawiania pogrzebu na koszt Gminy Zaniemyśl oraz określenia 

zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu; 

c) nieodpłatnego nabycia na własność Gminy Zaniemyśl nieruchomości lokalowej 

położonej w miejscowości Jeziory Wielkie; 

d) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2015;  

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl;  

f) apelu o odrzuceniu części zapisów projektu ustawy Prawo wodne; 

g) przyjęcia i wdrożenia do realizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej Gminy 

Zaniemyśl”; 

h) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Zaniemyśl 

na lata 2015 – 2019; 

i) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników; 

j) planu pracy Komisji Rewizyjnej.  

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 
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Przewodnicząca Rady Gminy  proszę Państwa, wnoszę o zmianę porządku obrad w związku ze 

złożeniem przez Panią Radną Ewę Wiatr – Gawlak  rezygnacją ze stanowiska Wiceprzewodniczącej 

Rady Gminy  Zaniemyśl  (pismo o rezygnacji stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego Protokołu), 

wobec powyższego  wnoszę  o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8 jako ppkt „a” uchwały                   

w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Zaniemyśl, ppkt „b”  w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego  Rady Gminy Zaniemyśl – 

towarzyszy temu wybór Komisji Skrutacyjnej, zgłoszenia kandydatów i przeprowadzenie  

głosowania 

kto jest za wprowadzeniem tych punktów, bardzo proszę o przegłosowanie 

w wyniku głosowania jawnego przy:                                            

13 głosach „za” 

2 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw”  

wprowadzono do porządku obrad dwa projekty uchwał w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego 

z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl oraz w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego  Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Wobec tego porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji tj. z dnia 10 sierpnia 2015r.  

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy.  

7. Opinia Rady Gminy Zaniemyśl dotycząca oddania do użytkowania pomieszczeń 

gastronomicznych i obiektów hotelowych znajdujących się na Wyspie Edwarda na rzecz osoby 

trzeciej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  przyjęcia rezygnacji Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, 

b) wyboru Wiceprzewodniczącego  Rady Gminy Zaniemyśl,  

c) przyjęcia gminnego programu osłonowego dla rodzin, w których urodziło się przy 

jednym porodzie troje lub więcej dzieci w ramach pomocy społecznej pn.: „Wieloraczki 

– pomagamy szczęściu x3 i więcej”; 

d) ustalenia sposobu sprawiania pogrzebu na koszt Gminy Zaniemyśl oraz określenia 

zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu; 

e) nieodpłatnego nabycia na własność Gminy Zaniemyśl nieruchomości lokalowej 

położonej w miejscowości Jeziory Wielkie; 

f) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2015;  

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl;  

h) apelu o odrzuceniu części zapisów projektu ustawy Prawo wodne; 

i) przyjęcia i wdrożenia do realizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej Gminy 

Zaniemyśl”; 

j) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Zaniemyśl 

na lata 2015 – 2019; 

k) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników; 

l) planu pracy Komisji Rewizyjnej.  
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9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy ktoś chce wnieść uwagi do przedstawionego porządku 

obrad uwag brak  

 

w wyniku głosowania jawnego przy:                                            

15 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw”  

porządek obrad został przyjęty 

 

Ad.3. Przewodnicząca stwierdziła quorum radnych wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, w obradach uczestniczy 15 radnych 

co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

 

W wyniku głosowania jawnego Protokół Nr X/2015 z dnia 10 sierpnia 2015r. został przyjęty                    

14 głosami „za” przy 1 głosem „wstrzymującym”. 

 

Ad. 5. Informacje Wójta Gminy 

 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo  

Informacja z zakresu oświaty 

 

W dniu 26 sierpnia 2015r odbyła się kolejna Rada Pedagogiczna, której celem, zgodnie z art. 36a ust. 

4 w/w ustawy, było zaopiniowanie kandydatury na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej im. R. 

W. Berwińskiego w Zaniemyślu.(opinia negatywna – nie wiążąca). W dniu 27 sierpnia 2015 r. – 

stanowisko na okres 5 lat  zostało powierzone  Pani Mirosławie Wujek. Wójt życzył obecnej na sesji, 

Pani Dyrektor, powodzenia w wypełnianiu obowiązków Dyrektora szkoły Podstawowej. 

Gimnazjum - stanowisko na okres 5 lat  zostało powierzone Pani Annie Rewers – Baranowskiej, Wójt 

również życzył  Pani Dyrektor powodzenia. 

Cały okres lipiec -  sierpień  intensywnie pracowano  aby reorganizację  zaniemyskiej oświaty 

przeprowadzić jak najlepiej,  obydwie placówki 1 września rozpoczęły nauczanie, odbyły się  

spotkania z rocznicami w placówkach, z informacji, które  docierają, są to  informacje pozytywne.  W 

przejętym obiekcie zostały wykonane niezbędne remonty, wiele rzeczy jeszcze jest zauważalnych do 

wykonania w pierwszej kolejności,  jeżeli tylko znajdą się środki, zakupiono niezbędne meble do 

Szkoły Podstawowej, dla klas pierwszych, cztery  oddziały mają nowe wyposażenie szkolne -  kwota 

zakupu 15.617,06 zł. 

W ramach Rządowego programu „Wyprawka szkolna” z pomocy na zakup podręczników dla 

uczniów na rok szkolny 2015/2016 skorzystało 14 uczniów (w tym po 7 ze względu na kryterium 

dochodowe oraz na niepełnosprawność). 

Stypendia szkolne – złożono 61 wniosków (wypłacone zostaną po otrzymaniu środków, grudzień) 
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Informacje na temat liczby uczniów w placówkach oświatowych 

Szkoła 2014/2015 2015/2016 

ZSPiG Zaniemyśl 
liczba 

oddz. 
514 "0" 

6-latki  

w kl. I 

liczba 

oddz. 
x "0" 

6-latki  

w kl. I 

 

Szkoła podstawowa 15+1 sp 331 45 27 17+1sp 358 26 62 

Gimnazjum 9 183 X X 9 191 X X 

Pigłowice  131    155  X 

 

Szkoła podstawowa  83 34 7  111 24 27 

Gimnazjum  48 X X  44 X X 

SP w Śnieciskach 4 60 10 12 4 62 16 6 

Ogółem x 705 89 46 x 766 66 95 
 

 

Do Ministra Oświaty został złożony wniosek o zwiększenie subwencji  oświatowej na ten rok, na 

okres wrzesień – grudzień, zawnioskowano 100 tys. zł 

 

Przedszkole samorządowe – rok szkolny 2015/2016 (4 oddziały) 

 

dzieci wg wieku Liczba dzieci  

3-latki 31 

4-latki 33 

5-latki 34 

6-latki 2 

razem 100 

 

Przedszkola: 

1) Niepubliczne Przedszkole „Tygryski” w Pigłowicach – 21 dzieci 

2) Niepubliczne Przedszkole „Mali Odkrywcy” w Śnieciskach z oddziałem w Czarnotkach  

25 + 14 = 39 dzieci 

W roku 2015 szacujemy, że z budżetu gminy, udzielana zostanie dotacja dla tych  Przedszkoli 

w wysokości około 71 tys. zł.  

3) Prywatne Niepubliczne Przedszkole A KUKU w Łeknie – 21 dzieci (Przedszkole będzie 

również dotowane z budżetu Gminy od 1 stycznia 2016r., przewidywane są dwa oddziały po 

50 dzieci) 

Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu oraz Szkoła Podstawowa w Śnieciskach zostały zakwalifikowane 

do udzielenia wsparcia finansowego w ramach Rządowego programu wspierania w 2015 r. organów 

prowadzących szkoły podstawowe i szkoły artystyczne realizujące kształcenie ogólne w zakresie 

szkoły podstawowej w obszarze rozwijania zainteresowań uczniów przez promocję czytelnictwa 

wśród dzieci i młodzieży – „Książki naszych marzeń” 

Dotacja celowa z budżetu państwa przeznaczona jest na dofinansowanie zakupu książek niebędących 

podręcznikami do bibliotek szkolnych. 

Kwota dofinasowania – 3 170,00 zł (Zaniemyśl - 2 170,00 zł, Śnieciska - 1 000,00 zł)  
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(wkład własny 20% - odpowiednio: 542,50 zł + 250,00 zł = 792,50 zł)  

 

Wojewódzki Zespół Koordynujący powołany Zarządzeniem Nr 487/15 Wojewody Wielkopolskiego 

z dnia 28 sierpnia 2015 r., dokonał oceny wniosków organów prowadzących szkoły o udzielenie                  

w 2015 roku wsparcia finansowego na realizację programów edukacyjnych w ramach Rządowego 

programu „Bezpieczna+” w zakresie realizacji w szczególności działań wspierających szkoły 

w realizacji przedsięwzięć promujących aktywność uczniów, mających na celu zwiększenie otwartości 

szkoły na współpracę z otoczeniem, kształtowanie w uczniach aktywnej, otwartej, prospołecznej 

postawy. 

Rekomendowane zostały Szkoły Podstawowe: 

 w Zaniemyślu – Nazwa zadania: Aktywny - więc spokojny i bezpieczny promowanie aktywnych 

form spędzania czasu wolnego wśród dzieci i rodziców 

 w Śnieciskach – Nazwa zadania: Zdrowo jemy - aktywnie żyjemy promowanie aktywnego stylu 

życia wśród uczniów, rodziców i nauczycieli 

Kwota dofinasowania – 15 918,00 zł (Z-śl) + 17 252,00 zł (Śnieciska) = 33 170,00 zł  

(wkład własny 20% - 4 045,00 zł + 4 700,00 zł = 8 745,00 zł)  

 

W dniu 5 sierpnia 2015 r  (odebrane w dniu 14 sierpnia 2015 r) zostały przesłane do P. Małgorzaty 

Fertała następujące dokumenty: 

1) w sprawie zorganizowania zebrania Rady Pedagogicznej Zespołu Szkoły Podstawowej 

i Gimnazjum w Zaniemyślu, (celem zaopiniowania kandydatury na stanowisko dyrektora 

SP w Zaniemyślu) 

2) zarządzenie nr 56 Wójta Gminy Zaniemyśl z dnia 31 lipca 2015 roku w sprawie odwołanie ze 

stanowiska dyrektora ZSPiG w Zaniemyślu z dniem 31 sierpnia 2015r. (pozytywna opinia 

Kuratora Oświaty w Poznaniu) 

3) pismo w sprawie odwołania wicedyrektorów ZSPiG w Zaniemyślu oraz przygotowania roku 

szkolnego 2015/2016. 

 

Pani Małgorzata Fertała przebywa na zwolnieniu lekarskim od 26 sierpnia 2015r. 

 

Informacje z zakresu z przeprowadzonych przetargów i realizowanych robót   

 Budowa hali widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu w wyniku podpisanej umowy 

Wykonawca w dniu 17 września br. zgłosił wykonanie części robót i na tej podstawie 

wyznaczono na dzień 25 września br. drugi tegoroczny częściowy odbiór wykonanych prac.     

W ramach podpisanej umowy wykonano: 

 - ściany konstrukcyjne I piętra 

 - elementy konstrukcyjne żelbetowe I piętra 

 - strop nad I piętrem 

 - ściany działowe I piętra 

 - izolację termiczną wraz ze spadkami na dachu części socjalnej 

 - wykonanie instalacji elektrycznych I piętra. 

Wartość odebranych robót: 650.406,49 zł netto; brutto 799.999,98 zł.  
 

 Wydłużenie linii autobusowej nr 560 do miejscowości Czarnotki przez Lubonieczek                  

od dnia 1 września została uruchomiona pilotażowa trasa autobusowa do miejscowości 

Czarnotki przez Lubonieczek. Dzienna średnia ilość osób korzystających z przejazdów na 

trasie: 

-  Zaniemyśl – Lubonieczek - Czarnotki w ciągu 18 dni roboczych 15 osób (dwa kursy poranny 

i popołudniowy, dziennie 0.83 osoby, po przeliczeniu na kursy tj. 0,41) 

- powrotna trasa Czarnotki - Zaniemyśl  38 osób w ciągu 18 dni roboczych (dziennie 2,11 

osoby, na trasę tj. 1 osoba) 
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 Przebudowa ulicy Libelta w Zaniemyślu  
W wyniku podpisanej w dniu 01 lipca 2015 r. umowy, Wykonawca w dniu 14 września br. 

zgłosił zakończenie prac związanych z przebudową ul. Libelta i na tej podstawie dokonano 

odbioru końcowego dnia 24 września br.   

W ramach podpisanej umowy wykonano: sieć kanalizacji deszczowej z przykanalikami, roboty 

drogowe – przebudowa (utwardzenie, podbudowa, krawężniki, wszystko z kostki pozbruk. 

Łączna wartość robót, zgodnie z umową 161.405,21 zł. brutto   

 

 Przetarg na dostawę energii elektrycznej dla Gminy Zaniemyśl 
Dnia 8 września br. dokonano otwarcia ofert w ramach ogłoszonego przetargu 

nieograniczonego na dostawę energii elektrycznej dla Gminy Zaniemyśl. Wpłynęło 8 ofert                

z czego jedna została wycofana przez wykonawcę oraz jedna wpłynęła po terminie otwarcia 

ofert. Złożono oferty o wartościach od  534.708,24 do 567.788,30 zł. brutto. Po 

przeanalizowaniu ofert stwierdzono ważność 6 ofert i wybrano do realizacji firmę ENERGA 

Obrót SA, Gdańsk za kwotę 534.708,24  brutto i terminem realizacji od 1 stycznia 2016 do               

31 grudnia 2017 r. (porównując do poprzedniej umowy ceny będą niższe) 

 

 Przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości 

zamieszkałych w Gminie Zaniemyśl  

Dnia 25 września został ogłoszony przetarg nieograniczony na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych w Gminie Zaniemyśl. Otwarcie ofert 

nastąpi w dniu 9 października o godzinie 10:30.  

 

 Pozostałe roboty i zlecenia : 

 

- remont na Wyspie Edwarda,   trwa   remont ostatniego budynku znajdując tego się na wyspie,  

domku szwajcarskiego,  remont powinien być zakończony do końca października, 

- zlecenie wykonania projektu oświetlenia dla ulic Plażowej w miejscowości Jeziory Małe oraz 

osiedla mieszkaniowego w obrębie ulic Wiśniowej i Morelowej w miejscowości Łekno, 

- zlecono wykonanie projektu drogowego i oświetleniowego dla ulicy Plażowej w Zaniemyślu.    

 

Konkursy na, które czekamy o środki unijne na lata 2014 -  2020 w IV kwartale będą ogłoszone,                  

z informacji Departamentu PRO Urzędu Marszałkowskiego  wynika, że będą ogłoszone konkursy na 

drogi lokalne, Gmina zamierza złożyć wniosek na dwa odcinki – droga w Jaszkowie, około 1km                   

w kierunku miejscowości Lorenka, jeśli uda się wykonać dokumentację oświetlenia i utwardzenia  ul. 

Plażowej w Zaniemyślu -  wniosek też zostanie  złożony,  nie ma ograniczenia, że w jednym konkursie 

można złożyć tylko jeden odcinek, druga inwestycja, wszystko zależy jak to będzie wypunktowane, 

punktację analizowano, jakie są szanse, wg wyliczeń Wójta więcej punktów powinna otrzymać ulica 

Plażowa, musi być minimum 9 punktów, aby znaleźć się na liście rankingowej, druga inwestycja,  na 

którą zamierza się złożyć to termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej,  konkretnie chodzi 

o szkołę w Pigłowicach, rozważano też termomodernizację budynku szkoły Gimnazjum – niestety nie 

uda się przygotować, gdyż jeżeli chodzi o cały Pałac nie mamy inwentaryzacji budynku, najpierw 

należy wykonać inwentaryzację, obiekt będzie zgłoszony w kolejnym konkurs na termomodernizację, 

na pewno nie będzie to w przyszłym roku, a termomodernizacja powinna być wykonana, szczególnie 

budynku przyległego do Pałacu – w całym obiekcie wymiana okien, ponadto, informacja dla sołectwa 

Jaszkowo, po rozpoznaniu wszystkich cen (budynek dawnej kotłowni) postanowiono prace rozpocząć 

w przyszłym roku, od stycznia rozpoczną się prace przygotowawcze, zostanie złożony wniosek do 

PROG-u z działania „Odnowa Wsi”  

 

Informacja z Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu 

 Zakład Gospodarki Komunalnej ze swoich środków w miejscowości Łękno,  a konkretnie na 

osiedlu Przedwiośnie wymienił kolektor kanalizacji sanitarnej, posadowiono 13 przykanalików 
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wraz odcięciem i likwidacją szamb, wymieniono  stary wodociąg w tym zakresie, podłączono  

wszystkich odbiorców do nowego  wodociągu wartość tych robót netto to kwota 29.500,00 zł., 

  na wniosek mieszkańców Zakład 10 przyłączy wodociągowych, 2 przyłącza kanalizacji  

sanitarnej, 

 usuwał awarie kanalizacji sanitarnej w miejscowości Łękno i Zaniemyśl,  

 Zakład rozpoczyna  budowę nowego odcinka wodociągu przy ul. Nowej w Śnieciskach, 

  Zakład wykonywał prace porządkowe na terenie całej Gminy  

 

Informacja o zmianach w mieniu komunalnym 

 w związku z kończącymi się remontami obiektów znajdujących się na  Wyspie Edwarda, aby 

przyśpieszyć otwarcie wyspy i udostępnić ją zwiedzającym, Gmina Zaniemyśl postanowiła 

poszukać osoby, która zainwestowałaby własne środki w wyposażenie pomieszczeń 

gastronomicznych i obiektów hotelowych, w zamian za oddanie ich tej osobie do użytkowania 

na okres minimum 10 lat. Osoba ta w obiektach tych prowadziłaby w imieniu Gminy 

działalność o charakterze użyteczności publicznej, łącznie z usługami gastronomiczno- 

noclegowymi.  W celu rozeznania się,   czy takie zainteresowanie  będzie, w dniu 25 sierpnia 

br.  opublikowano ogłoszenie,  w którym to zaproszono na spotkanie informacyjne, osoby 

chętne prowadzeniem takiej działalności. Spotkanie odbyło się w dniu  18 września br.                       

w Urzędzie Gminy, uczestniczyło w nim 7 podmiotów, po części informacyjnej nastąpiły 

oględziny obiektów na Wyspie.  Na dzisiejszej sesji proszę  Radę o opinię w powyższej 

sprawie.  Jeżeli opinia Rady będzie pozytywna Gmina przygotuje zaproszenie do składania 

ofert. Oferty te oceni powołana w tym celu komisja,  przewidziana jest również prezentacja 

poszczególnych ofert,  Wójt poprosił aby Rada wytypowała 1 lub 2 przedstawicieli  Rady 

Gminy do  pracy w Komisji, Komisja najwcześniej rozpocznie pracę po 30 listopada ponieważ 

składanie ofert będzie do 30 listopada 

w dniu 25 września br. odbył się przetarg ustny nieograniczony na wydzierżawienie gruntu 

rolnego położonego w miejscowości Czarnotki, łącznego obszaru 1,3836ha, stanowiącego 

część działki nr ew. 1/1 i działkę nr 191. Wysokość rocznego czynszu jako cena wywoławcza 

wynosiła 6,86q pszenicy. Do przetargu zgłosiło się siedmiu oferentów, w wyniku 

przeprowadzonej licytacji wyłoniono dzierżawcę, który zaoferował stawkę rocznego czynszu 

za wyżej wymienioną nieruchomości w wysokości 39q  pszenicy. Umowa dzierżawy zostanie 

zawarta na okres 5 lat. Uchwała Rady Gminy w przedmiotowej sprawie została podjęta na sesji 

w dniu 29 czerwca br. 

   

Informacja  z zakresu rolnictwa 

W związku z powstałymi stratami w uprawach rolnych spowodowanymi długotrwałą suszą,  na terenie 

Gminy Zaniemyśl  działa komisja powołana przez Wojewodę Wielkopolskiego do szacowania  strat.  

Komisja składa się z 4 osób,  w tym: 2 pracowników Urzędu Gminy, 1 przedstawiciel Wielkopolskiej 

Izby Rolniczej i 1 przedstawiciel Wielkopolskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego.                           

Wytyczne do pracy Komisji opracowane zostały przez  Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi, jest to  

„Informacja  z dnia 10.07.2015r. dla komisji powołanych przez Wojewodę dotycząca ogólnych zasad 

szacowania szkód w gospodarstwach rolnych i działach specjalnych produkcji rolnej , w których 

wystąpiły szkody spowodowane m. innymi przez suszę.  W informacji tej zawarto definicję szkód 

spowodowanych przez suszę,  a mianowicie:  są to szkody spowodowane wystąpieniem w dowolnym 

sześciodekadowym okresie od dnia 1 kwietnia do dnia 30 września, spadku  klimatycznego bilansu 

wodnego, poniżej wartości określonej dla poszczególnych gatunków  roślin uprawnych i gleb.    

W celu monitorowania występowania zjawiska suszy, został utworzony przez Min. Rolnictwa  System 

Monitoringu  Suszy Rolniczej, prowadzony przez  Instytut Uprawy Nawożenia i Geboznawstwa – 

Państwowy Instytut Badawczy w Puławach. Komunikaty tego Instytutu stanowią podstawę do 

potwierdzenia  zagrożenia suszą dla danego regionu oraz wskazują, że szacowanie szkód mające na 

celu ubieganie się przez producentów rolnych  o preferencyjne kredyty na wznowienie produkcji oraz 

inne formy pomocy państwa, może dotyczyć tylko wykazanej uprawy. Według tych komunikatów                 

w  gminie Zaniemyśl niedobór opadów miał wpływ na takie rośliny jak: buraki cukrowe, kukurydzę na 

zielonkę, ziemniaki, krzewy owocowe, rośliny strączkowe. Tyko w tych  uprawach komisja może 
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szacować straty. Jeżeli szkody wyniosły powyżej 30% średniej rocznej produkcji rolnej                               

w gospodarstwie rolnym, biorąc pod uwagę produkcję z trzech ostatnich lat, poprzedzających rok               

w którym wystąpiły szkody, rolnik będzie mógł skorzystać  z następujących form pomocy: 

1. preferencyjnych kredytów na wznowienie produkcji rolnej, 

2. pomocy w opłacaniu składek na ubezpieczenie społeczne, 

3. pomocy finansowej udzielanej przez Agencją Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w 

wysokości 400zł. na 1 ha powierzchni upraw rolnych, na których wystąpiły szkody 

spowodowane przez suszę ( pomoc pomniejszona zostanie o 50 % jeżeli w roku 2015  co 

najmniej 50% powierzchni upraw w gospodarstwie rolnym, z wyłączeniem łąk i pastwisk, nie 

było ubezpieczonych co najmniej od jednego zdarzenia (np. susza, grad, przymrozku, powódź).  

Wnioski należy składać w terminie do 30 września br. w biurach powiatowych ARiMR. Druki 

można pobrać w Ref. Rolnictwa tut. Urzędu, znajdują się też do pobrania na stronie 

internetowej Agencji. 

 Jeżeli straty w gospodarstwie wyniosły poniżej 30% średniej rocznej produkcji rolnej, rolnik 

będzie mógł skorzystać również z kredytu na wznowienie produkcji rolnej, będzie to pomoc de 

minimis w rolnictwie.  

 Do Komisji działającej w Gminie Zaniemyśl o wyszacowanie strat wpłynęło ok. 160 wniosków,  

z tego w 103 gospodarstwach straty wyniosły powyżej 30 %. Prace Komisji nadal trwają. 

 

Zarządzenia Wójta 

Zarządzenie nr 67  z dn. 8 września 2015 roku powołano skład Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Pani Magdalena Wieland dotychczasowa przewodnicząca Komisji złożyła 

rezygnację w pracach Komisji dniem 31 sierpnia 2015 roku dokonano wyboru nowego 

przewodniczącego Komisji a  także uzupełniono skład Komisji o przedstawicieli  Szkoły Podstawowej 

w Zaniemyślu  i Gimnazjum w Zaniemyślu, wobec powyższego skład Komisji po zmianach jest 

następujący: Pani Maria Dudzińska -  przewodnicząca Komisji, Agata Mazur - sekretarz Komisji, 

Agata Baumgart członek Komisji - przedstawiciel Szkoły w  Pigłowice, Mariola Jeż – Nowak 

przedstawiciel Szkoły w Śnieciska, Dorota Tomaszewska  -  członek Komisji, Piotr Mazurkiewicz -  

członek Komisji oraz nowi członkowie Magdalena Czajkowska - Szkołach Podstawowa w Zaniemyślu  

i Ksiądz Mateusz Frąckowiak  przedstawiciel Gimnazjum w Zaniemyślu ponadto gminne komisje 

rozwiązywania problemów alkoholowych w związku ze wznowieniem działalności świetlicy 

środowiskowej opiekuńczo-wychowawczej zwróciła się o pomoc w uzyskaniu odpowiednich 

pomieszczeń w tym celu, w związku z powyższym w porozumieniu z Dyrektorem Szkoły 

Podstawowej w Zaniemyślu  i Gimnazjum w  Zaniemyślu  wskazano Komisji stosowne pomieszczenia 

w obu Szkołach, po oględzinach Komisja zdecydowała się  lokalizację świetlicy w Gimnazjum, wg 

założeń Komisji świetlica ma działać 2 – 5 razy w  tygodniu i być dostępna dla dzieci i młodzieży                 

z rodzin z  problemem alkoholowym, a także innych  zagrożeń  wykluczeniem społecznym 

 

Informacje dla sołtysów 

Na dzień 02  października 2015 roku (piątek)  zaplanowano spotkanie,  naradę z sołtysami, serdecznie 

Wójt na to spotkanie  zaprasza, początek spotkania godz. 10.00  w Gminnym Ośrodku Kultury                      

i Rekreacji 

 

Informacje z zakresu zatrudnienia 

Po raz wtóry został  ogłoszony konkurs na kierownika Referatu Infrastruktury w Urzędzie Gminy, tym 

razem został rozstrzygnięty pozytywnie, wpłynęły 3 oferty, od dnia 3 sierpnia 2015 roku na czas 

określony tj.  na okres 6 miesięcy  na tym stanowisku  został zatrudniony Pan Ryszard Gaffling – 

Gierczyński,  Pan Ryszard posiada wykształcenie wyższe -  Politechnika Poznańska, Wydział 

Architektury i  Urbanistyki, mgr  inż. architekt oraz ukończone studia doktoranckie na wydziale 

budownictwa i  inżynierii środowiska Politechniki Poznańskiej, 9 - cio letni staż zawodowy, ostatnio 

zatrudniony jako inżynier budowy w firmie  deweloperskiej, Pan Gierczyński jest mieszkańcem 

Gminy Środa Wlkp. 
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 Informacje dotyczące budżetu Gminy  (Zarządzenia zmieniające budżet na 2015 rok): 

 z dnia 13 sierpnia 2015 roku, w którym dokonano przeniesień między rozdziałami                                              

i paragrafami wydatków, zabezpieczając środki między innymi na: 

- zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono między rozdziałami i paragrafami kwotę 15.000,00 zł,                    

z przeznaczeniem na zakup mebli i dywanów do Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu (w ramach 

uchwalonego budżetu).  

- na przekazanie do Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu zwróconego zasiłku stałego za lata poprzednie, 

wypłaconego ze środków dotacyjnych przeznaczono 5.000,00 zł.  

 

 z dnia 01 września 2015 roku, w którym dokonano przeniesień między rozdziałami                                              

i paragrafami wydatków, zabezpieczając środki między innymi na: 

- potrzeby Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu kwotę 100,00 zł zabezpieczając środki na 

opłacenie szkolenia; 

- zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono między rozdziałami i paragrafami, powyższych zmian 

dokonano w związku  z rozwiązaniem z dniem 31 sierpnia 2015 roku Zespołu Szkoły Podstawowej 

i Gimnazjum w Zaniemyślu oraz przeniesieniem Gimnazjum do budynku w Łęknie.   

 

Dodatkowo poinformowano Gminę o przyznaniu następujących dotacji: 

 Krajowe Biuro Wyborcze Delegatura w Koninie poinformowało o zwiększeniu kwoty dotacji                             

na przeprowadzenie referendum o kwotę 3.740,00 zł. Powyższą zmianę wprowadzono po stronie 

dochodów i wydatków;  

 Wojewoda Wielkopolski poinformował o zmianach planu dotacji celowych przeznaczonych na zadania 

realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Zaniemyślu w następujących rozdziałach: 

- 85216 § 2030 zwiększenie o kwotę 2.522,00 zł; 

Stosownych zmian dokonano po stronie dochodów i wydatków; 

 Wojewoda Wielkopolski zawiadomił o przyznaniu dotacji celowej w kwocie 6.936,00 zł. W/w dotacja 

przeznaczona jest na dofinansowanie zakupu podręczników i materiałów edukacyjnych dla uczniów                    

w ramach Rządowego programu pomocy uczniom w 2015r. – „Wyprawka szkolna” Stosownych zmian 

dokonano po stronie dochodów i wydatków.  

 

 z dnia 04 września 2015 roku, w którym dokonano przeniesień między rozdziałami                                              

i paragrafami wydatków, zabezpieczając środki między innymi na: 

- przeprowadzenie referendum kwotę 137,48 zł. Na zadanie to przeznaczono środki własne                            

w wysokości 0,50 zł; 

- wyremontowanie wiaty przystankowej w miejscowości Jaszkowo, uszkodzonej podczas trąby 

powietrznej, która przeszła przez teren Gminy Zaniemyśl kwotę 2.000,00 zł. Jednocześnie zmniejszono 

o tą kwotę wartość rezerwy z zakresu zarządzania kryzysowego.  

- zmniejszono wartość rezerwy ogólnej o kwotę 0,50 zł. 

 

Informacja z zakresu Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji  

  22 sierpnia bieżącego roku odbyły się Dożynki w miejscowości Śnieciska,  gminny ośrodek pomagał  

przy organizacji udostępniając sprzęt nagłaśniający, Wójt pogratulował sołtysowi i Radzie Sołeckiej wsi 

Śnieciska, Dyrektor Szkoły Podstawowej, wszystkim pedagogom oraz wszystkim tym którzy 

przygotowali i  zorganizowali Dożynki, 

  29 sierpnia bieżącego roku odbyła się „rekreacyjne sobota”  w godzinach od 10:00 do 20:00 pod nazwą 

„Aktywny Zaniemyśl”, impreza skierowana była od mieszkańców Gminy  organizowana we 

współpracy z klubem sportowym „KŁOS”  Zaniemyśl  przez sekcję bokserską,  podczas imprezy 

odbyły się zawody w piłkę plażową,  półmaraton, Zumbę,  maraton fitnessu, zawody siłowe, impreza 

bardzo udana, 

 30 sierpnia bieżącego roku odbyły się kolejne Dożynki Gminno - Parafialne i Święto Chleba,  podczas 

koncertu wystąpiła Halina Benedykt i  gościnnie Marko Antonelli,  Wójt podziękował Panu Markowi 

Grzelakowi  za prowadzenie korbowodu  dożynkowego na swym koniu, podziękował sponsorom                     

i osobom zaangażowanym w przygotowanie tegorocznych Dożynek, koszt imprezy to kwota 19.665,00 

zł.,  przychody za zastoiska handlowe to kwota 905,00 zł., 

 5 września bieżącego roku na stadionie ORLIK  odbył się  turniej charytatywny pod nazwą „Pomoc dla 

Gosi”, 
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 6  września bieżącego roku zaplanowane było „jeziorne wielbienie”  na  amfiteatrze w  Zaniemyślu,  ze 

względu na złe warunki atmosferyczne impreza została  przeniesiona do Kościoła, 

 25 września  tego roku odbyły się biegi przełajowe zorganizowane  Gminną Radę Sportu, 

 miejsce do kąpieli,  jak wiadomo był problem z  ratownikami w tym  roku, latem,  koszt dwóch  

ratowników to kwota prawie 5.000,00 zł.,  w trakcie  sezonu wykonywane były analizy wody za kwotę 

2.000,00 zł., opłata WOPR to 500,00 zł.,  art. medyczne dla   ratowników to kwota 90,00 zł., koszty 

sanitariatu 100,00 zł. plus zużyta woda za kwotę 535,00 zł., 

 od  września w Gminnym Ośrodku Kultury odbywają zajęcia:  poniedziałki Tai Chi,  wtorki aerobik, 

środy balet i  zumba, czwartki  aerobik i   gimnastyka,  od października rozpoczną się próby zespołu  

śpiewaczego LUTNIA,  a zajęcia z wokalistyki będzie prowadziła Pani Wiola  Kaźmierczak,  zespół 

LUTNIA  ma nowego kierownika Pana Marcina Błaszkiewicza,  3  października  bieżącego roku zespół 

LUTNIA  wystąpi w Garbach na III  festiwalu seniorów „Śpiewaj razem za nami”, 

 rozpoczął się remont zabytkowej strażnicy, cała wieża będzie  zakonserwowana 
 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała zebranych czy są pytania do Wójta w związku                                 

z przedstawionymi informacjami  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu radnemu Wiesławowi Grobelnemu 
Szanowni Państwo, mam  dwa pytania do  Pana Wójta -  pierwsza sprawa, tak na marginesie,  dotyczy,  

na którą się Pan  powołuje to była metafora także to nie było  dosłowne powinien Pan to wreszcie 

zrozumieć, jeśli chodzi o tą  oświatę, chciałbym się  zapytać, jak wiemy w Zespole Szkoły 

Podstawowej był już  dziennik  elektroniczny, dla nie wiedzących powiem, że dziennik  elektroniczny 

daje  pewien wgląd w oceny, postępy w nauce, obecności w szkole, tam gdzie dziecko przebywa,                   

z tego co już mi wiadomo w Szkole Podstawowej dziennika elektronicznego nie ma, także moje 

pytanie, kiedy będzie, jeżeli chodzi o Gimnazjum to wiem, że  sieci w ogóle nie ma, czy Państwo 

przewidujecie inwestycje wykonania tej sieci żeby dziennik elektroniczny mógł funkcjonować, kolejna 

sprawa, jeżeli chodzi o posiłki w Gimnazjum czy w dalszym ciągu będą one dostarczane samochodem, 

który się do tego nie nadaje, z tego co mi wiadomo, nie jest on przystosowany do przewozu posiłków, 

czy Gmina jako właściciel budynku posiada aktualną opinię SANEPID – u, Straży Pożarnej,  nadzoru 

budowlanego jeśli chodzi o  funkcjonowanie Szkoły czy bazujemy na tym co było kiedyś,  jeszcze 

jedna najważniejsza sprawa, Ustawa systemie oświaty mówi, że teren Szkoły powinien być ogrodzony 

aby uniemożliwić dostęp osób postronnych,  mam pytanie czy państwo przewidujecie ogrodzenie 

Szkoły Gimnazjum, jeśli tak kiedy to  będzie wykonane, uważam, że brak ogrodzenia stanowi 

niebezpieczeństwo dla dzieci i młodzieży,  druga sprawa jeśli chodzi o oświetlenie,  przygotowywany 

jest projekt oświetlenia ulicy Plażowej, mam pytanie, co z oświetleniem innych miejscowościach,                

w Lubonieczku, Czarnotkach, Wyszakowie, byłem w Wyszakowie nie ma piątej nitki w dalszym ciągu 

nie wiem kiedy będzie to wykonane, dziękuję 
Przewodnicząca Rady Gminy  udzieliła głosu Wójtowi Gminy 
jeśli chodzi o dzienniki elektroniczny  odpowiedzi udzieli Z-ca Wójta, jeśli chodzi o  dostęp do internetu,  

światłowody jak Państwo wiecie są rozprowadzane, do budynków Szkoły Podstawowej i Gimnazjum te 

światłowody dotrą,  jak to wygląda jeśli chodzi  dzienniki elektroniczne w tej chwili nie odpowiem, posiłki do 

Gimnazjum czy będą dowożone tym samym  samochodem, chcę Państwu powiedzieć, że tak, mamy  

tymczasową zgodę SANEPID – u  w tym temacie, analizujemy sytuację,  wiemy co należy zrobić, ale  w tej 

chwili, powiem tak, nie przewidujemy zmiany samochodu, ewentualnie pewne zmiany, aby było bardziej 

czysto, przygotowujemy się,  ale decyzję SANEPID - u mamy,  że możemy, ogrodzenie Szkoły Gimnazjum czy 

przewidujemy, nie narazić nie przewidujemy Panie Radny,  będziemy analizować, myślę, że to co było na 

przeszkodzie,  nie wiem jak to wygląda, codziennie tam nie jestem, osoby, które przeszkadzały już ich nie ma, 

obyło się bez Policji,  zagrożenia nie ma, Pani Dyrektor po miesiącu ma obraz, że aż tyle osób postronnych nie 

ma, przypomnę, że jest to Park,  na tą chwilę nie przewiduje ustawienia ogrodzenia,  oświetlenie uliczne, panie 

Radny powiem tak, realizujemy, pewne zakresy przygotowujemy, na inne miejscowości przyjęcie czas,  nie 

tylko zakres Pana okręgu – Lubonieczka i Czarnotek,  należy brać pod uwagę cały teren Gminy, ilość 

mieszkańców, którym służy oświetlenie, jestem daleki aby w Lubonieczku w pewnych zakresach nie zrobić, 

będziemy starali się to zrobić ale w porozumieniu z ENEOS – em, tak samo w Czarnotkach,  mamy problem 

aby wejść dla ich własność, jeżeli chodzi o Wyszakowskie Huby -  będzie świeciło mam zapewnienia od 

ENEOS – a, że już niebawem ten zakres będzie zrobiony, będzie nas to kosztowało -  dwie  lampy 10.000,00 zł, 

z budżetu będzie trzeba zapłacić ENEOS- wi,  kolejne zakresy, tam gdzie będzie trzeba ustawić jedną czy dwie  
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lampy w przyszłym roku będziemy starali się z ENEOS – em   uzgodnić żeby na ich  mieniu, a więc słupach 

zrobili,  oczywiście za wszystko trzeba będzie zapłacić,  

głos zabrał z-ca Wójta 

są aktualne, oczywiście część będzie aktualizowana bo są tak samo obowiązujące jak poprzednie, czy 

Nadzór Budowlany, jeżeli mówimy o dowożeniu żywności jest opinia SANEPID - u wydana, kwestia 

dziennika elektronicznego w uzgodnieniu z Dyrektorami są  one wdrażane, oczywiście nie da się tego 

zrobić od razu 

głos zabrał Radny Wiesław Grobelny 

rozumiem, że to pozwolenie na przewóz posiłków tym samochodem macie Państwo na piśmie od 

SANEPID – u,  poproszę kserokopię tego dokumentu, dziękuję bardzo,  dlaczego zwracam uwagę, 

proszę Państwa, coraz więcej mamy zatruć  pokarmowych coraz więcej mamy salmonellozy  na 

naszym terenie, jest to podstawowa trzeba dbać o żywienie  zbiorowe 

głos zabrał Wójt Gminy 
zapewniam Pana, Panie Radny, że dbamy o to i staramy się w każdym zakresie tak działać żeby było 

dobrze 

 

Ad. 6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

Radna Ewa Wiatr – Gawlak zwróciła uwagę na potrzebę uporządkowania terenu przy ul. Plażowej 

Zaniemyślu 

 

Ad.7. Opinię Rady Gminy Zaniemyśl dotycząca oddania do użytkowania pomieszczeń 

gastronomicznych i obiektów hotelowych znajdujących się na Wyspie Edwarda na rzecz osoby 

trzeciej przedstawiła Pani Barbara Cukrowska,  Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki 

Gruntami 

przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania  jawnego Radni przyjęli Opinię przy  

15 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

Opinia stanowi załącznik   nr 4  do niniejszego protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  w związku z tym, że  do porządku obrad wprowadzono w dwa nowe 

projekty uchwał należy je  przygotować więc ogłaszam 20 minut przerwy 

 

Ad.8. Podjęcie uchwał: 

 

8a) w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Zaniemyśl, przedstawiła Pani Bożena Jaszkiewicz, Sekretarz Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/60/2015 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

2 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 5  do niniejszego Protokołu 

 

8b) w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego  Rady Gminy Zaniemyśl 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z tym, że trzeba przeprowadzić wybory na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy powołuję Komisję  Skrutacyjną,  bardzo proszę o podanie składu 

do Komisji, przypominam, że  Komisja składa się z  trzech osób, proszę o podanie kandydatur 

Radny Piotr Walkowiak zgłosił kandydaturę Radnego Michała Marciniaka, 



12 

 

Radny Michał Marciniak -  wyrażam zgodę 

Radny Michał Marciniak  zgłosił kandydaturę Radnego Piotra Walkowiaka 

Radny Piotr Walkowiak -  wyrażę zgodę 

Radna Justyna Dąbrowska zgłosiła kandydaturę Radnego Bartosza Biskupa 

Radny Bartosz Biskup -  wyrażam zgodę 

Przewodniczący Rady Gminy przypominam, że kandydat do Komisji Skrutacyjnej nie może 

kandydować na funkcję wiceprzewodniczącego, proponuję zamknąć listę kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej  

Stwierdzam, że w skład Komisji Skrutacyjnej  wchodzi  Radny Piotr Walkowiak, Radny Michał 

Marciniak, Radny Bartosz  Biskup 

 

Stwierdzam, że Komisja Skrutacyjna została wybrana w wyżej zaproponowanym składzie 

Przystępujemy do zgłoszenia kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl,  bardzo 

proszę o podawanie kandydatur 

 

Radny Michał Marciniak zgłaszam kandydaturę Radnego Jerzego Grześkowiak  

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy  Zaniemyśl, swój wniosek argumentuje o letnim 

doświadczeniem Radnego Jerzego Grześkowiaka  w samorządzie gminnym, pełnił funkcję 

Wiceprzewodniczącego  w latach 2006 – 2010, 2010 – 2014 przeciwnie w mojej ocenie Radny bardzo 

dobrze odnalazł się  jako Wiceprzewodniczący Rady Gminy Zaniemyśl  w obecnej kadencji jest to 

osoba sumienna, pracowita, uczciwa, praworządna 

 

Przewodnicząca Rady  Gminy Zaniemyśl   zapytała czy Radny  Jerzy Grześkowiak wyraża zgodę 

Radny  Jerzy Grześkowiak   odpowiedział, tak wyrażam zgodę 

 

Przewodnicząca Rady  Gminy Zaniemyśl    zapytała czy są inne kandydatury, w związku z tym, że 

nie zgłoszono dalszych kandydatur wnoszę o zamknięcie listy  kandydatów na Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy  Zaniemyśl,  dalej Przewodnicząca zapytała kto jest za zamknięciem listy,  powiedziała  

stwierdzam, że lista kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl została 

zamknięta, kandydatem na Wiceprzewodniczącego Rady  Gminy  Zaniemyśl jest Radny Jerzy 

Grześkowiak,  Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Komisja skrutacyjną opuszczenia sali celem 

ukonstytuowania się oraz przygotowanie kart do głosowania 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu, który 

odpowiedź kwestii organizacyjnej mamy jednego kandydata, mamy przeprowadzić głosowanie, 

chciałbym się dowiedzieć jakie mamy karty do głosowania, czy dają możliwość poparcie tej 

kandydatury, czy daje możliwość  wstrzymania się od głosu, czy daje możliwość oddania głosu 

przeciwnego, bo z tego co wiem takiej możliwości nie będziemy mieli 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radcy Prawnemu zapytała Radcę czy zostały 

sporządzone prawidłowe karty do głosowania, Radca Prawny powiedział, proszę Państwa,  Gm.  

Zaniemyśl  ma opracowany Regulamin  wyboru Przewodniczącego i dwóch Wiceprzewodniczących 

Rady Gminy Zaniemyśl, ten Regulamin nie ulega zmianie jest cały czas aktualny,  z tego Regulaminu 

jasno wynika jak należy postępować w głosowaniu,  karty do głosowania  wyraźnie rozstrzygają, że 

albo jestem  jako podmiot głosujący „za” tą  kandydaturą albo jestem „przeciw” danej kandydaturze,  

te zagadnienia są opracowane w Regulaminie, chcę jeszcze tylko dodać, ze te czynności były już 

wykonywane,  nie było żadnych zastrzeżeń ze strony organu nadzoru,  dlatego prosiłbym, Pani 
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Przewodnicząca, aby Komisja Skrutacyjna zgodnie z obowiązującym Regulaminem zapoznała Radę,  

przypomniała zasady głosowania 

Przewodnicząca Rady Gminy  powiedziała, Regulamin wyboru Przewodniczącego i dwóch 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy  Zaniemyśl  uchwalony został 1 grudnia  2014 roku (uchwała Nr 

I/1/2014),  następnie Regulamin odczytała w całości  

 

Radny Wiesław Grobelny jest to zupełnie inna sytuacja gdy mamy do wyboru jednego kandydata, w 

dalszym ciągu upieram się i będę się upierał, zapytam się organów nadzorujących jaka jest możliwość 

oddania głosu przy jednym głosie, bo mogę być „za” albo „przeciw” ale nie  mogę się „wstrzymać”, 

natomiast, rozumiem, że gdy jest kilku kandydatów to stawiam „krzyżyk”  przy jednym z kandydatów 

tylko, ale w tym wypadku nie mam takiej możliwości  

 

Przewodnicząca Rady Gminy  ma Pan możliwość oddać głos nieważny jeżeli kandydatura nie 

odpowiada, dalej poprosiła Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania,  Przewodniczący 

powiedziała -  głosowanie odbywa się w ten sposób, że Radny wywołany w porządku alfabetycznym 

uda się za kotarę  i dokona wyboru, następnie wrzuci kartę do urny 

 

Radny Michał Marciniak przypomniał, członkowie Komisji Skrutacyjnej głosują jako ostatni, po 

wyczytaniu przez Radnego Marciniaka nazwiska, radny oddawał głos 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  poprosiła Komisję Skrutacyjną o przeliczenie głosów i sporządzenie 

Protokołu  

 

przerwa 5 – cio minutowa 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Piotr Walkowiak odczytał Protokół                                      

z przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Zaniemyśl – Protokół stanowi załącznik Nr 6  

 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, przedstawiła Pani 

Bożena Jaszkiewicz, Sekretarz Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/61/2015 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 7  do niniejszego Protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  podziękował radnej Ewie Wiatr – Gawlak za 9 –cio miesięczną 

współpracę, praca była dobra, pomocna, dalej pogratulowała Radnemu Jerzemu Grześkowiakowi 

wyboru, pracowaliśmy już w poprzednich kadencjach wcześniej , myślę, że będziemy współpracować 

dobrze  

 

Radny Jerzy Grześkowiak podziękował za wybór na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

 

sesję opuścił Radny Przemysław Kaźmierczak  
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8c) w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego dla rodzin, w których urodziło się przy 

jednym porodzie troje lub więcej dzieci w ramach pomocy społecznej pn.: „Wieloraczki – 

pomagamy szczęściu x3 i więcej” przedstawiła Pani Anna Zimmer, Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Zaniemyślu 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/62/2015  została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 8  do niniejszego protokołu 

 

8d) w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy oraz określenia zasad zwrotu 

wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu przedstawiła Pani Anna Zimmer, Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Zaniemyślu 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/63/2015  została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 9  do niniejszego protokołu 

 

8e) w sprawie nieodpłatnego nabycia na własność Gminy Zaniemyśl nieruchomości lokalowej 

położonej w miejscowości Jeziory Wielkie przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, Kierownik 

Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/64/2015  została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 10  do niniejszego protokołu 

 

Wójt  Szanowni Państwo, jest to lokal socjalny, nie mylić z komunalnym,  będzie ten  lokal 

wykorzystywany dla osób , które mają wyroki  Sądu na przydzielanie przez Gminę Zaniemyśl  lokali 

socjalnych, już zgłaszają się mieszkańcy, którzy by ten  lokal zasiedli, chcemy go mieć w rezerwie,  

mamy już jak wyrok,  ja tylko lokal przyjmiemy zgodnie z wyrokiem Sądu Rejonowego będziemy to 

mieszkanie zasiedlać, jest mieszkanie składające się z trzech pokoi, kuchni i łazienki,  oczywiście są 

pomieszczenia gospodarcze,  jeżeli będą wyroki jedna czy dwie osoby dostaną jeden pokój, inna 

rodzina kolejny pokój będzie wspólna kuchnia, wspólna łazienka, tak jest w rozporządzeniu jeśli 

chodzi o lokale socjalne, nie będzie ten lokal  przeznaczony do wynajęcia w rodzinie, która ze względu 

na warunki lokalowe w tym mieszkaniu zamieszkać 

Radny Wiesław Grobelny zapytał czy mamy aktualne wyroki 

Wójt odpowiedział, że jest to  wyrok aktualny 
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8f) w sprawie  zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl   na to rok 2015 przedstawiła Pani Agnieszka 

Scheffler, Skarbnik Gminy 

Radny Wiesław Grobelny Szanowni Państwo, na Komisji poruszono sprawę zaciągania 

zobowiązania przez Wójta, Radny postawił wniosek aby Wójt mógł zaciągnąć zobowiązanie                       

w wysokości 1.000.000,00 zł. 

Wójt Szanowni Państwo, parę lat temu Panie Radny 500 tys. zł. zupełnie wystarczało, ponieważ nie 

było potrzeby organizować przetargów na zakup energii elektrycznej, a dzisiaj jest to kwota ponad 500 

tys. zł., nawet w tej chwili ogłoszony przetarg na odpady komunalne to będzie kwota prawie 600 tys. 

zł.,  1 mln zł.  już nie wystarczy, poza tym są też mniejsze kwoty zobowiązań, do tej pory oczywiście 

wystarczało 500.000,00 zł.  natomiast teraz dwa duże przetargi -  wymusiła Ustawa o zamówieniach 

publicznych, zmuszają mnie do wnioskowania o to żebyście Państwo upoważnili mnie na 

podpisywanie zobowiązań na lata przyszłe a więc 2016 czy 2017, na energię elektryczną już umowę 

podpisywałem, nie mógłbym podpisywać umowy z przetargu na  odpady komunalne skoro nie mam 

od Państwa zgody, myślę, że nikt z Państwa i mieszkańców Gminy Zaniemyśl nie chce żeby 1 stycznia 

nie były odbierane odpady komunalne, a przetarg został upubliczniony, nic więcej - zobowiązań 

zgodnie z ustawami  żadnych nie podejmę bez zgody Rady, te przypadki, które mnie zmuszają do 

tego, dlatego wnioskuję żeby tą kwotę podwyższyć 

Radny Wiesław Grobelny Panie Wójcie proszę nie straszyć mieszkańców wystarczy, że po  

ogłoszonym przetargu,  po wyniku tego przetargu możemy zwołać posiedzenie Rady Gminy                          

i  załatwić tę  sprawę, to nie jest żaden argument moim zdaniem 

Wójt to Państwo podejmiecie decyzję 

Przewodnicząca Rady Gminy  zapytała Radnego Wiesława Grobelnego czy podtrzymuje swój 

wniosek 

Radny Wiesław Grobelny tak 

Przewodnicząca Rady Gminy  zapytałam kto  jest za wnioskiem Radnego Wiesława Grobelnego  

 

głosowanie wniosku Radnego Wiesława Grobelnego: 

„za” wnioskiem 1 Radny  

„wstrzymujących się” 4 Radnych   

„przeciw” 9 Radnych 

 

głosowanie projektu uchwały, przedstawionego przez Panią Skarbnik 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/65/2015  została podjęta przy:  

13 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 11 do niniejszego protokołu 

 

8g) w sprawie  zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/66/2015  została podjęta przy:  

13 głosach „za” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 12  do niniejszego protokołu 
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8h) w sprawie apelu o  odrzuceniu części zapisów projektu ustawy Prawo wodne przedstawił Pan 

Ryszard Gaffling – Gierczyński, Kierownik Referatu Infrastruktury 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/67/2015  została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 13  do niniejszego protokołu 

 

8i) w sprawie  przyjęcia i wdrożenia do realizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej Gminy 

Zaniemyśl” przedstawił Pan Ryszard Gaffling – Gierczyński, Kierownik Referatu 

Infrastruktury 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/68/2015  została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 14  do niniejszego protokołu 

 

8j) w sprawie   wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Zaniemyśl na lata 2015 -2019 przedstawił Pan Ryszard Gaffling – Gierczyński, Kierownik 

Referatu Infrastruktury 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/69/2015  została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 15 do niniejszego protokołu 

 

8k) w sprawie  powołania zespołu ds.  zaopiniowania kandydatów na ławników  przedstawiła 

Pani Bożena Jaszkiewicz, Sekretarz Gminy 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/70/2015  została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 16  do niniejszego protokołu 

 

8l) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej, przedstawił Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej 

Radny Piotr  Walkowiak  

Wójt Szanowni Państwo,  miałbym  wątpliwość, chciałbym zapytać odnośnie kontroli inwestycji 

przebudowa drogi powiatowej nr 2468P Kórnik   -  Zaniemyśl,  całość inwestycji prowadził Zarząd 

Dróg Powiatowych w ubiegłym roku,  przetarg na inwestycje odbywał się w Zarządzie Dróg 

Powiatowych, myśmy dali tylko swój wkład jako Gmina 25% wartości tej inwestycji zgodnie                       

z zasadami, które są  przyjęte w powiecie  średzkim 
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Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  odpowiedział, że  kontrola dotyczy tylko wkładu Gminy  

Zaniemyśl  

Radny Wiesław Grobelny Panie Przewodniczący chciałbym zwrócić uwagę, że  plan pracy Komisji 

Rewizyjnej powinien Pan przedstawić pierwszej sesji po absolutorium 

innych uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XI/71/2015  została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 17 do niniejszego protokołu 

 

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

 

Wójt odpowiedział na interpelację zgłoszoną przez Radną Ewę Wiatr – Gawlak  dotyczącą 

uporządkowania terenu przy ul. Plażowej Zaniemyślu,  odpowiedział,  że teren zostanie 

uporządkowany 

Wójt ponadto wypowiedział się jeszcze na temat dzienników elektronicznych w Szkole Podstawowej                 

i Gimnazjum, problem wdrożenia jest zewnętrzny, a więc firmy, która obsługuje, problem dotyczy 

serwerów, Dyrektorzy Szkół kontaktują się z firmą w tej sprawie, Wójt dalej powiedział, że jeśli                    

w dalszym ciągu będzie problem z  wdrożeniem dzienników elektronicznych  trzeba będzie poszukać 

innej firmy,  przypomniał również, że  firma, która udostępnienia serwer do dzienników  

elektronicznych została wybrana przez poprzednią Dyrektor Zespołu Szkoły Podstawowej                           

i Gimnazjum  poprzedniego informatyka, który działał w tym Zespole 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odpowiedział Radnemu Wiesławowi Globalnemu, plan pracy 

Komisji Rewizyjnej zawsze uchwalane był we  wrześniu 

Wiesław Globalny  wyjaśnił jaki jest zapis w Statucie Gminy Zaniemyśl 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  przypomniał, że sesje w miesiącu lipcu i sierpniu były ponad 

planowe 

 

Ad.10. Wolne głosy i wnioski  

Przewodnicząca Rady Gminy  poinformowała, że do Rady Gminy  Zaniemyśl  w dniu 6 sierpnia 

2015 roku  wpłynęło pismo od Wojewody Wielkopolskiego stanowiące odpowiedź dla Radnych 

Justyny Dąbrowskiej,  Ewy Wiatr – Gawlak,  Przemysława Kaźmierczaka, Barbary Sowinskiej,   

Wiesława Globalnego i Bartosza Biskupa zarzucającym  Gminie Zaniemyśl  działanie niezgodne                  

z prawem w związku z rozwiązaniem Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Zaniemyślu,  

Wojewoda Wielkopolski po rozpatrzeniu sprawy  na podstawie kompletnej dokumentacji stwierdził, iż 

Gmina w żaden sposób nie naruszyła prawa, obszerne uzasadnienie stanowiska przesłano imiennie 

zainteresowanym 

 

Ad. 11. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w  związku z wyczerpaniem na dzień dzisiejszy porządku obrad, 

zamykam XI sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję bardzo 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

 

sporządziła : B. Madajczak  


